

**APPLICATION FORM for a VBS ORIENTATION TALK
for the Academic Year 2025/2026**

Please send this application form to the VBS school of your choice (see list of schools on the other side), by

Friday, 10th January 2025

at the latest.

Orientation talk dates - 20th, 21st and 22nd January 2025

Information regarding the time, date and place of the orientation talk will be sent to you by the school.

Notice of eligibility or non-eligibility for a VBS class, will be sent in writing (e-mail) before the end of the semester.

A positive result from the orientation talk does *not* automatically mean that your child has a legal right to a place at one of the VBS secondary schools. A further condition of enrolment is academic secondary eligibility (*AHS-Reife*).

You may only apply for an orientation talk at one school.

I would like to apply for an orientation talk for my daughter/my son for enrolment in a VBS class in the academic year 2025/26.

Please use BLOCK CAPITALS

Child's surname	
Child's first name(s)	
Child's date of birth	
Child's first language	
First and surnames of parents or guardians	
Address	
Telephone number	
E-mail	
Current primary school	

Vienna,
Date

.....
Signature of parent/guardian

ANMELDEFORMULAR für ein VBS ORIENTIERUNGSGESPRÄCH für das Schuljahr 2025/26

Bitte schicken Sie diese Anmeldung bis spätestens

Freitag, den 10. Jänner 2025

an die VBS Schule Ihrer Wahl (Liste siehe Rückseite).

Orientierungsgespräch-Termine: 20., 21. und 22. Jänner 2025

Die Schule wird Sie über Zeit und Ort des Orientierungsgesprächs verständigen.

Sie werden noch vor Semesterende schriftlich (E-Mail) über das Ergebnis des Orientierungsgesprächs informiert.

Ein positives Ergebnis beim Orientierungsgespräch bedeutet *nicht*, dass Ihr Kind einen Rechtsanspruch auf einen Schulplatz in einer VBS-Klasse hat. Zudem ist die AHS-Reife Aufnahmevoraussetzung.

Ihr Kind kann für das Orientierungsgespräch nur an einer Schule angemeldet werden.

Ich melde meine Tochter/meinen Sohn zum Orientierungsgespräch für die Einschreibung in einer bilingualen Klasse des Vienna Bilingual Schooling an für das Schuljahr 2025/26 an.

Bitte in BLOCKSCHRIFT ausfüllen

Vorname des Kindes	
Zuname des Kindes	
Geburtsdatum des Kindes	
Muttersprache des Kindes	
Vor- und Zuname der Erziehungsberechtigten	
Wohnadresse	
Telefonnummer	
E-Mail	
derzeit besuchte Volksschule	

Wien,
Datum

.....
Unterschrift der Erziehungsberechtigten